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Beretning 
 

 

Partistyret 
 
Styret: 
Leder:              Siri Martinsen 
Nestleder:       Rune Fredriksen  
Sekretær:         Hege Dubec 
Kasserer:         Victor Kristiansen 
Studieleder:     Malin Krå Simonsen 
Kvinnekontakt: Lisa Skaret  
Styremedlem:  Fadil Gashi 
Styremedlem:  Nils Are Magerøy  
Styremedlem:  Gry Helen Strøm 
 
1.varamedlem: Jaran Berg  
2.varamedlem: Lisbeth Sandbæk 
3.varamedlem: David Tehrani 
4.varamedlem: Kim Lervik 
5.varamedlem: Svein Erik Thorvaldsen 
 
Tiltrer styret: 
Ordfører  
Gruppeleder 
LO Lene Paulsen 
AUF Hans Christian Andersen  
 
I 2016 har styret behandlet 55 saker. Det er blitt avholdt 3 representantskapsmøter 
hvor også alle medlemmer har vært invitert. 
 
Det er avholdt tre samlinger med folkevalgtopplæring i samarbeid med AOF. Det er 
invitert til ytterligere to kurs som dessverre måtte avlyses grunnet manglende 
påmelding.  
 
Det har vært gjennomført samråd om kultur. Samråd helse ble avlyst grunnet få 
påmeldinger.  
 
2016 var partiets år, hvor vi nedsatte ressursgrupper som la ned en stor innsats med 
forslag til Arbeiderpartiets landsmøte. Det deltok ca. 60 personer i ressursgruppene 
hvorav flere av deltakerne er medlemmer som var nye i partiet. Det resulterte i 
innspill fra 8 grupper under følgende tema: 
 

1. Arbeidsliv 
2. Helse og omsorg 
3. Kommunikasjon 
4. Unge sosialdemokrater 
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5. Kunnskap 
6. Frivillighet 
7. Klima og miljø 
8. Industri og samferdsel 

 
Dokumentene som var utarbeidet ble sendt som innspill til Arbeiderpartiet. I tillegg ble 
det sendt inn 27 forslag på ordinær måte via Østfold Arbeiderparti.  
 
For at vi fortsatt skal være den absolutt ledende politiske organisasjonen i 
Fredrikstad, er det viktig med et langsiktig perspektiv og at vi etablerer en vervekultur 
for kontinuerlig tilvekst i partiet, Fredrikstad Arbeiderparti har i den anledning startet 
arbeidet med etablering av en vervestrategi.  
Styret i Fredrikstad Arbeiderparti øker innsatsen med økt samarbeid med laga for 
aktiviteter i partiet, utvikling av vervestrategi samt utarbeidelse av valgkampplanen.  
 
Valgkamputvalget består av følgende:  
Leder Rune Fredriksen  
Siri Martinsen 
Victor Kristiansen 
 
Styret har jobbet godt med utarbeidelse av ny og framtidsrettet sosialdemokratisk 
politikk gjennom ressursgrupper og forslag til Landsmøtet til Arbeiderpartiet Vi kan bli 
bedre til å verve medlemmer, samt rekruttere til kurs og opplæring.  
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Bystyregruppa 
 
Gruppa har i 2016 bestått av 53-54 
medlemmer. 
Gruppestyret har i 2016 bestått av: 
Leder:   Atle Ottesen 
Nestleder:   Siri Martinsen 
Sekretær:   Victor Kristiansen 
Medlem:   Rune Fredriksen 
Medlem:   Hege Dubec 
Medlem:   Jon-Ivar Nygård 
Medlem:   Kari Agerup 
 
Utvalgsledere i 2016 har vært: 
Helse og velferd: Arne Øren  
Oppvekst:   Siri Martinsen 
Plan:    Rune Fredriksen 
Teknisk:  Svein Erik Thorvaldsen (nestleder) 
Kultur- og miljø: Atle Ottesen 
Adm. utvalget:  Wenja Ringen 
FREVAR KF:  Victor Kristiansen 
 
Gruppestyret har faste møter hver mandag og strategimøter ved behov. 
 
Gruppa har hatt møter i forkant av møter I Bystyret og formannskapet. Det ble 
avholdt 21 gruppemøter i 2016. Frammøtet har vært brukbart med et gjennomsnitt på 
i overkant av 18 medlemmer. 2016 har vært et meget godt år i posisjon og gruppa 
har jobbet godt sammen.  
 
Samspillet med utvalgslederne og –gruppene har fungert godt. Arbeiderpartiets 
utvalgsledere og grupper i øvrige kommunale utvalg avholder også møter både 
internt og sammen med våre samarbeidspartier der det er ønskelig å forberede og 
drøfte saker og forslag til vedtak. 
 
I løpet av 2016 har gruppa behandlet en rekke saker av betydning for Fredrikstad 
Kommune, totalt 143 saker i Bystyret og 189 saker I formannskapet. Blant de 
viktigste vil vi framheve: 
 

 Budsjett 2017 og Handlingsplan 2017-2020 

 Revidert budsjett 2016 

 Årsregnskap og årsrapport 2015 

 Planstrategi 2016-2019 

 Arena Fredrikstad 

 Kommunereformen  

 Varslersaker 

 Anleggsbidragsavtaler/Skatt Øst 

 InterCity 

 Ny bro over Glomma 

 Diverse innbyggerforslag (Gressvik Bruk, ferge Rolvsøy) 
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 Plan for lærlingeordningen 

 Rehabilitering av Onsøyheimen sykehjem 

 Ny parkeringsforskrift fra 1.1.17 

 Tilskuddsaker fra næringsfondet og klimafondet 

 Revidert reglement for gjennomføring av bygge- og anleggsprosjekter 

 Disponering av overskudd for 2015 

 Skjenkesaker 

 Høringssaker (f.eks politireformen, næringsriket Østfold, endring i valgloven, nytt 
inntektssystem for kommunene, serveringsloven, NTP, regionreformen, endringer 
matrikkelloven) 

 Reguleringssaker 

 Bosetting av flyktninger 

 Flora 

 Alkoholpolitisk handlingsplan/retningslinjer og tildeling for perioden 2016-2020 

 Ny Gamlebyferge med elektrisk drift 

 Strategi, handlingsplan og regnskap for FREVAR KF 

 Kunstgressplan 2016-2023 

 Kommunedelplaner for bolig, landbruk, kultur, naturmangfold m.m. 

 Romleir på Kieråsen 

 Rådhus II 
 
 
 

 
 



 8 

 

Helse- og Velferdsutvalget 
 
Gruppa har bestått av: Arne Øren, Helene Saloua Apenes Matri, 
Mohamed Warsame, Frøydis Wroldsen samt vararepresentantene 
Leif Egil Andreassen, Torill Huth, Bjørn Eriksen, Fredrik Kveseth, 
Wenja Ringen og Fadil Gashi. 
Leder av Eldrerådet, Per Edvardsen, har tiltrådt gruppa, samt 
representantene for Pensjonistpartiet. 
Leif Egil Andreassen døde brått 24. oktober 2016. I hans sted er Svein Høiden valgt 
inn som første vara.. 
Frøydis Wroldsen er valgt som gruppeleder. 
 
Det er en aktiv gruppe med godt fremmøte på gruppemøtene og på utvalgsmøtene. 
Viktige områder det jevnlig rapporteres om er: 
 

 balanse i økonomien 

 avvik  

 sykefravær  

 heltid som norm i virksomhetene 

 sikre gode tjenestetilbud til innbyggerne. 
 
Vi har behandlet 62 politiske saker i tillegg til orienteringer, referater, interpellasjoner 
og spørsmål: Et utvalg av disse sakene er: 
 

 Fordeling av tilskudd til frivillige og ideelle organisasjoner for 2016 

 Forvaltningsrevisjonsrapport - tildeling av helse og velferdstjenester. 
Oppfølging av Bystyrets vedtak 3.9.2015 sak 71/15 pkt. 2   

 Høring - NOU 2015:11 Med åpne kort - Forebygging og oppfølging av alvorlige 
hendelser i helse- og omsorgstjenesten   

 Høring - forskrift om styringssystem i helse- og omsorgstjenesten  

 Tilbud om kjøp av Furutun, Oredalsveien 128, fra Sykehuset Østfold HF 
(ettersendt)   

 Innkjøp av legemiddelkabinett til Helse og velferd (ettersendt)    

 Resultat fra brukerundersøkelse dagsenter for eldre 2015   

 Transportstøtteordningen (TT-ordningen) - status - Orienteringssak   

 Høring - NOU 2015:17 - Først og fremst Et helhetlig system for håndtering av 
akutte sykdommer og skader utenfor sykehus    

 Østsiden sykehjem fase 2 - vurdering av utvidelse   

 Rehabilitering av Onsøyheimen sykehjem (Avgj. Av BYS) 

 Demensvennlig samfunn - samarbeidsavtale med Nasjonalforeningen for 
folkehelsen (Avgj. Av FSK) 

 Krisesenter - utredning av interkommunalt samarbeid 

 Oppfølging av sak 63/15 i helse- og velferdsutvalget 9.12.2015; Høring om 
endringer i helse- og omsorgstjenesteloven (styrket pårørendestøtte)    

 

 Årsrapport 2015 - seksjon Helse og velferd   

 Første tertialrapport og revidert budsjett 2016 - seksjon Helse og velferd    

 Brukerombudets årsmelding 2015   



 9 

 Forvaltning av tilskudd til frivillig virksomhet i lokalsamfunn som bidrar til 
deltakelse, dialog og samhandling    

 Kommunedelplan Helse og velferd 2016-2027. Utlegging til offentlig ettersyn    

 Høring - Utkast til forskrift om krav til fysisk sikring av lokale i 
krisesentertilbudet     

 Resultat fra brukerundersøkelse 2016 - avtalefysioterapi, kommunale 
driftsavtaler 

 Utviklingssenter for sykehjem og hjemmetjeneste i Østfold - søknad om å bli 
vertskommune (Avgj. av BYS) 

 Tilskudd til helse- og velferdsformål i Fredrikstad kommune 2017 - føringer for 
utlysing 

 Høring - oppfølging av forslag i Primærhelsetjenestemeldingen og 
Oppgavemeldingen mv. 

 Høring - Forslag til forskrift om legemiddelgjennomgang i sykehjem 

 Høring - Innføring av automatisk frikort for egenandelstak 2 og avvikling av 
sykdomslisten i fysioterapiordningen m.m.  

 Andre tertialrapport 2016 - seksjon Helse og velferd 

 Kvalitetssystem, avvik og legemiddelavvik 

 Boligsosialt utviklingsprogram - status og framdrift og Husbankens 
kommuneprogram Bolig for velferd 2016 – 2020 (Avgj. av BYS) 

 Østsiden sykehjem fase 2, utvidelse med 16 plasser til totalt 48 

 Nytt sykehjem i Onsøy - vurdering av ulike alternativer 

 Bosetting av flyktninger i 2017 (Avgj av BYS) 

 Plan for mestring, rehabilitering og habilitering 2016 - 2023 

 Innføring av velferdsteknologi - status 

 Matomsorg for eldre 

 Høring: Endring i forskrift om kommunal betaling for utskrivningsklare 
pasienter - Innføring av betalingsplikt for utskrivningsklare pasienter i psykisk 
helsevern og TSB  

 Forslag til revidert handlingsplan 2017 - 2020 og budsjett 2017 for Helse og 
velferd - orientering 

 Nytt forebyggende tilbud for eldre - gruppemøter for 77-åringer   

 Revidert handlingsplan 2017 - 2020 og budsjett 2017 - Helse og velferd  
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Oppvekstutvalget 
 
Oppvekstutvalget har i perioden bestått av følgende 
representanter fra Arbeiderpartiet: Siri Martinsen (leder), 
Terese Troy Prebensen (nestleder), Dana Ghazi og Njål 
Gustavsen. Vara: Haji Asif Husain, Therese Winter Antonsen, 
Anette Johansen, Svein Erik Thorvaldsen og Vibece 
Lundestad. 
Vi har jobbet godt det første året, gjennomført gruppemøter før utvalgsmøtene hvor 
alle vararepresentantene er gitt mulighet til å delta.  
 
Utvalget har behandlet flere høringer, samt politiske saker. Vi følger opp våre 
valgkampløfter ved å ansatte flere lærere, har innført mobbeombud og styrket 
rammen for levekårsutsatte områder,  
 
Saker som har vært behandlet i perioden: 
 

 Forvaltningsrevisjonsrapport Minoritetsspråklige barn  

 Ungdomsskoletilhørighet for elever ved Torsnes skole  

 Tverrfaglige møter  

 Speiderfjellet barnehage - egen virksomhet  

 Justering/endring av SFO-vedtektene  

 Beredskapsteam mot mobbing  

 Resultater fra UngData undersøkelsen - muntlig orientering v/Johannes 
Nermo fra KorusØst 

 Særutskrift AMU sak 2/16 Økt fokus på reduksjon av sykefravær og endring i 
rapporteringsrutiner   

 Orientering om status vedrørende ressursorganisering for SFO i Seksjon 
utdanning og oppvekst 

 Valg av medlem og vara til samarbeidsutvalget ved to nye virksomheter - 
Speiderfjellet barnehage og St Hansfjellet barnehage  

 Søknad om fritak som varamedlem til samarbeidsutvalget på Torp skole - valg 
av nytt varamedlem  

 Likeverdig behandling ved tildeling av offentlige tilskudd til ikke-kommunale 
barnehager - telling  

 Søknad om bruk av midler fra oppvekstutvalgets disposisjon til utvidelse og 
videreføring av Trara-prosjektet  

 Høringssvar - kvalitet og strukturreform i barnevernet - forslag til endringer i 
barnevernloven  

 Tilstandsrapport for grunnskolen i Fredrikstad kommune 2015  

 Uttalelse fra Fredrikstad kommune i saken Wang Ung Fredrikstad AS - søknad 
etter friskoleloven  

 Orienteringssak rundt kombinasjonsløp på videregående skole i Nedre 
Glommaregionen  

 Valg av styre til Fredrikstad kommunes utdanningslegat 2016-2019  

 Rapportering av barn i private barnehager  

 Bedre læring for elever med stort læringspotensial  

 Bosetting av flyktninger i 2017  
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Kultur- og miljøutvalget 
 
Utvalget har fra Arbeiderpartiet bestått av Atle Ottesen (leder), 
Malin Krå Simonsen (nestleder), Kari Agerup (gruppeleder) og 
Fadil Gashi med varamedlemmene Guro Havrevold, David 
Tehrani, Bente Iren Vikerstrand-Hansen og Vidar Schei.  
 
Det er avholdt 11 møter i kultur- og miljøutvalget siden Årsmøtet 
2016. 
 
Vi har faste gruppemøter før hvert utvalgsmøte. 
 
Noen viktige saker som utvalget har behandlet: 
 

- Arena Fredrikstad 
- Tilskudd, kunst- og kultur 
- Tilskudd, lokalsamfunnsfondet 
- Tilskudd, idrett 
- Tilskudd, idrettsanlegg og bygg 
- Tilskudd, klimafondet 
- Tilskudd, kulturminner 
- Tilskudd, kultur- og opplevelsesbasert næringsutvikling 
- Budsjett- og handlingsplan 
- Ung Kulturfestival 
- Kulturnatt 
- Veinavn 
- Høring - organisering av eiendomsoppmåling og endringer i matrikkelloven 
- Aksjonsplan mot brunskogsnegl 
- Anno-satsing 
- Politisk deltakelse på prosjektmøter og seminarer i Maputo, Mosambik 
- Retningslinjer for kunst i offentlig rom 
- Utvikling av Selbak Torv 
- Utredning av hallbehov ved Trosvik skole 
- Legge ut Hovedsykkelplanen til høring 
- Kunstgave fra Sparebankstiftelsen 
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Teknisk utvalg 

 
Teknisk utvalg har bestått av følgende personer fra partiet: 
Svein E. Thorvaldsen (nestleder og gruppeleder for Ap), Lisa Skaret, 
Vidar Schei og Terese Winther Antonsen med vararepresentantene 
Nils Are Magerøy, Bente Pedersen og Bjørn E. Eriksen. 
 
Det har i løpet av året avholdt 10 møter og 57 saker er behandlet, 
samt orienteringssaker. Det har blitt to befaringer, der vi var og så 
på VA anlegg Bjørndalen og et besøk på nyrestaurert Kongsten badeanlegg. Dette 
første anlegget var helt ferdigstilt. 
Vi har notert ned noen av sakene vi i løpet av 2016 har behandlet i utvalget. 
 
Januar: 
Romleiren, Ny gamlebyferge med elektrisk framdrift, Avgifter vedgående bygg, 
vedlikehold (stillas på fortau). 
Februar: 
Forslag til revidert reglement for bygg- og anleggprosjekter. 
Mars: 
Romleiren på Kiæråsen (evaluering), Revidert reglement for gjennomføring av bygg- 
og anleggprosjekter (P 85 modellen), Forvaltning av byrommet. 
Mai: 
Salg og innløsning av kommunale bolig. og hyttetomter, Årsrapport 2015 
Juni: 
Prosedyre for investeringsbeslutninger bygg- og anleggsprosjekter, Forslag til drift av 
Foten 2016, Trafikksikker kommune, Befaringskveld Bjørndalen VA. 
August:  
Rehabilitering og ombygging av Flora samt etablering av offentlig toaletter i 
Kirkeparken.  
Det var her hele utvalget stemte for innstillingen , noe som viste seg snart var en 
feilvurdering av oss. Senere ble saken behandlet på nytt, denne gang til glede for 
begge parter, Nytt administrasjonsbygg Nygårdsgt (Rådhus 2), Høringssak 
Hovedsykkelvei. 
September: 
Ny parkeringsforskrift fra 1/1. 2017, Sammenslåing av virksomheter i etat Bygg og 
eiendom og kommunalteknikk i en seksjon for TD. 
Oktober: 
Boligsosialt arbeid. 
November: 
Salg av næringseiendom, Blomsterenger i byen, Forvaltningsplan for friluftsområder 
Fredrikstad. 
Desember: 
Gebyrforskrifter for vann og avløp. Revisjon 2016, Handlingsplan 2017-2020), Flora -  
festeavtale og bruksavtale for offentlig toalett. 
 
Årsrapporten fra TD viser at det jobbes godt i alle avdelinger og aktiviteten er stor, 
samt at midlene brukes godt og rammene holdes, noe vi i utvalget er tilfreds med. 
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TD drives gjennom 9 virksomheter og forvaltningen er stor - mer enn 380.000 
kvadratmeter areal, som administreres og det forvaltes 1.284 boligenheter.  
Prosjektadministrasjon er den nye tilveksten til virksomhetene og innenfor feltet 
prosjekt- og investeringsadministrasjon ligger deres arbeidsoppgave. 
 
Vi vil takke alle virksomheter i TD for samarbeidet og ledelsen ved kommunalsjefen. 
For oss i gruppa til Ap har dette fungert meget godt. 
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Planutvalget 
 
Planutvalgsgruppa har bestått av: Rune Fredriksen, Lisbeth 
Sandbæk, Jens Olav Simensen, Gry-Helen Strøm og 
Mohodin Omar Abdi samt vararepresentantene Hans Peter 
Dahl, Regine Kim Lervik, Odd Hasselgård, og Kari Agerup. 
 
Av større saker har gruppa i Planutvalget behandlet: 
 

 Detaljregulering for Storgaten 5 

 Detaljregulering for Torsnes vest  

 Detaljregulering for Engelsviken Canning  

 Detaljregulering for Langgård Søndre  

 Detaljregulering for Rv. 111 - oppgradering av holdeplasser Torp 

 Detaljregulering for Borgarveien industriområde  

 Detaljregulering for Gressvik Bruk 

 Detaljregulering for Jernbanebrygga delfelt B3 

 Detaljregulering for Borgarveien industriområde 

 Detaljregulering for Lislebytunet 

 Detaljregulering for Fagerlitunet 

 Detaljregulering for Rv. 111. Holdeplasser Torpebergveien-Vesten  

 Detaljregulering for Slevikkroken hytteområde 

 Detaljregulering for Seut næringsområde 

 Planprogram for detaljregulering Cicignon Park 

 Planprogram for kommunedelplan med konsekvensutredning for InterCity 
dobbeltspor 

 Planprogram for kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet, friluftsliv og marka i 
Fredrikstad kommune 

 Planprogram for kommunedelplan for naturmangfold i Fredrikstad 

 Fredrikstad - Sarpsborg, rv. 110 Simo - St.Croix og fv. 118 Ny Sarpsbru med 
eventuell omlegging av rv. 111 øst for Hafslund  

 Konsekvensutredning fase 1 Trosvikstranda  

 Bygningsmyndighetens ulovlighetsoppfølging 

 Bygningsmyndighetens tilsynsvirksomhet 

 Høring om Hovedsykkelveier i Sarpsborg og Fredrikstad 

 Lyssetting av Fredrikstadbrua 

 Boligsosialt arbeid – status og framdrift i arbeidet, og deltakelse i Husbankens 
kommuneprogram Bolig for velferd 2016–2020 
 

 8 reguleringsplanforslag er sent på høring/utlagt til offentlig ettersyn. 

 Vedtatt 14 reguleringsplaner, 12 private og 2 offentlige. 
 
Det er i 2016 godkjent etablering av 322 nye boenheter og 10 nye næringsbygg.  
 
Planutvalget behandlet i alt 108 saker. 
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FREVAR KF 
 
Partiet var representert i styret ved Victor Kristiansen 
(styreleder) og Hege Dubec (nestleder). Vararepresentanter 
er Tove Troy og Mohodin Abdi.  
 
FREVAR-styret har i 2016 avholdt 11 møter og behandlet 
40 saker. Foretaket driver etter hovedpilarene miljø, 
økonomi, samfunn og verdt å nevne er: 
 

 Regnskap for 2016 ble behandlet i styret 14. februar 2017 med et driftsresultat på 
22 millioner kroner etter skatt 

 I samarbeid med Teknisk Drift og flere Østfoldkommuner fortsatt utredningen av 
bygging av ettersorteringsanlegg for husholdningsavfall i Fredrikstad kommune. 
Kommer til politisk behandling i 2017 

 Budsjett- og Handlingsplan 2017-2020. Foretaket budsjetterer med overskudd i 
hele perioden. Store investeringer i årene som kommer 

 Ny Strategi for foretaket  

 Fribillettordning for levering av avfall til gjenvinningsstasjonen for frivillige og 
ideelle organisasjoner evaluert og endret   

 Øvrige saker av driftsmessig karakter 
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Studieutvalget v/ studieleder Malin Krå Simonsen 

 

2016 har vært et spennende år! Partileder, Siri Martinsen, sa 
på årsmøtet i 2016 at dette året skulle bli partiets år – og det 
har det absolutt vært. I året som har gått har partiet stått i 
fokus, og sammen med Siri Martinsen og Victor Kristiansen har 
undertegnede vært med å dra i gang en opprettelse av det vi 
har kalt «ressursgrupper». Dette har vært grupper som 
gjennom året har jobbet med ulike temaer og programforslag 
frem mot Arbeiderpartiets landsmøte i april i år. Dette har vært 
et svært vellykket arbeid, som vi ønsker å videreføre frem mot 
vår egen, lokale programprosess her i Fredrikstad.  
 
Utover arbeidet med ressursgruppene har studieleders ansvar vært å delta på 
arrangementer i regi av AOF, formidle møte- og kurstilbud fra Østfold Arbeiderparti til 
medlemmer lokalt, samt delta på møter i Østfold Arbeiderpartis studieutvalg. Det har 
også blitt arrangert studieseminarer på fylkesplan, hvor både studieleder og 
partileder har deltatt, hvor tilrettelegging for skolering av nåværende og nye 
medlemmer har stått i fokus. Studieleder har også vært i kontakt med leder av AUF 
gjennom året, og vært på tilbudssiden dersom både laga eller AUF ønsker tillitsvalgt- 
og/eller styrekurs.  
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Kvinnenettverket 
 
Kvinnenettverkets styringsgruppe: 
Lisa Skaret, Helene Saloua Apenes, Bente Pedersen  
 
Vedtektene fastslår at Arbeiderpartiet skal være Norges mest 
likestilte parti. Arbeiderpartiet skal være pådriver for et likestilt 
samfunn. Kvinnenettverket skal være pådriver for å sette 
kvinnepolitiske saker på dagsorden. Kvinnenettverket skal rekruttere, skolere og 
motivere alle kvinner i partiet til politisk arbeid, og særlig til lederposisjoner. Alle 
kvinner i Arbeiderpartiet skal få tilbud om å engasjere seg i kvinnenettverket. Dette 
skal gjøres i samarbeid med styret i partiet og partileder har det øverste ansvar. På 
hvert styremøte refererer kvinnekontakten fra aktiviteter og deltagelse gjennom 
kvinnenettverket. 
 
Vi har jobbet etter følgende handlingsplan: 
 

 8. mars  

 Tør vi ta lederrollen? Styrkning av kvinner i lokalpolitikken 

 Påvirke den daglige politikken til å ta hensyn til likestillingen 

 Deltagelse i aktiviteter i Kvinnenettverket i Østfold Arbeiderparti som: 

1. Hersketeknikker med Berit Ås 

2. Hva med kvinnenettverket?  

Alle kvinner i nettverket er blitt invitert til å delta i aktiviteter i regi av nettverket Østfold 
Arbeiderparti. Her ønsker styringsgruppa en langt bedre deltagelse fra damene i 
Fredrikstad. Her møtes vi på tvers av kommunegrensene og diskuterer likestilling, 
noe som kan gi grobunn for god kvinnepolitikk.  
 
8. mars arrangementet i 2016 var et samarbeid mellom Aps kvinnenettverk, SV-
kvinnene og Kvinnesakskvinnene i Fredrikstad. Det startet med blomsternedleggelse 
på statuen av Kati Anker Møller og utdeling av feministprisen før vi fortsatte på 
Scandic City og et meget levende møte med Berit Ås og hennes betraktninger rundt 
likestillingen her hjemme og i resten av verden, samt bruken av hersketeknikker. Mye 
folk og god debatt i etterkant. 
 
Vår/sommer 2016 ble styringsgruppen kontaktet av Vokalensemblet KoDA om en 
helaftens forestilling for å hylle kvinners viktige rolle i Fredrikstad-samfunnet gjennom 
450 år. Dette i forbindelse med byjubileet. I samarbeid med styret og styrets leder ble 
det bestemt å si ja til forespørselen, sammen med 8. marskomiteen. Høsten har stort 
sett gått til planlegging av arrangementet. Resultatet vil vi se 8. mars. 2017. Vi 
krysser fingrer!  
 
Vårt ønske om å styrke kvinner i lokalpolitikken blir stadig nedprioritert, samtidig som 
vi ser at det ikke er den store interessen. Dette er et område det må satses på mot 
neste lokalvalg. Styringsgruppa har også fått henvendelse fra innvandrergrupper som 
ønsker hjelp til å styrke sine kvinner. Her holder vi kontakten for å finne best mulig 
måte å møte disse damene.  
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Faglig/Politisk 

Innledning: 
Samarbeidskomiteen for Fredrikstad og Hvaler arbeider etter egne retningslinjer og 
har til formål blant annet å sikre en utvikling og styrking av det faglig/politiske 
samarbeidet i Fredrikstad og Hvaler. Samarbeids-komiteen er sammensatt av 
representanter fra Arbeiderpartiene i Fredrikstad og Hvaler og LO i Fredrikstad.  
Østfold Arbeiderparti (ØAP) v/partisekretæren tiltrer, LOs ungdomsutvalg og AUF i 
Fredrikstad er også invitert til å delta/tiltre. AOF Østfold er sekretariat og tiltrer 
komiteen med en representant, som er samarbeidskomiteens sekretær. 

Sammensetning/representantene: 
Alle representanter og vararepresentanter er valgt for årsmøteperioden 2016/2017, 
gruppelederne tiltrer og har møterett, tale og forslagsrett i samarbeidskomiteens 
møter. 
 
LO – valgte representanter:                  
 vararepresentanter (i rekkefølge): 
Vidar Schei       1. Siv Kandola Olsen 
Frithjof Dattner          2. Knut Berg 
Lisbeth Kristiansen      3. Arne Hansen 
 
Fagforbundet Hvaler – valgt representant:   vararepresentant 
Roy Hansen        Mona Holmquist 
 
Fredrikstad Arbeiderparti - valgte representanter:  
 vararepresentanter (i rekkefølge): 
Siri Martinsen       1. Jan M. Sørensen  
Rune Fredriksen       2. Kay Øistad 
Hege Dubec         3. Lisa Skaret 
        
Hvaler Arbeiderparti – valgt representant:   vararepresentant 
Mona Vauger        Arnfinn Vikerheim 
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Fra Fredrikstad Arbeiderparti tiltrer: 
Ordfører Jon-Ivar Nygård, gruppeleder Atle Ottesen. 
 
AUF tiltrer: 
Hans Christian Andersen 
 
LOs ungdomsutvalg kan tiltre, men har ikke deltatt i 2016. 
 
Østfold Arbeiderparti tiltrer:  
Fylkessekretær Bjørn Eriksen inviteres til møtene. 
 
AOF – sekretariat: 
Har vært håndtert av Christian Skyum. AOF utøver også økonomi og 
regnskapsfunksjonene for samarbeidskomiteen. 

Arbeidsutvalget: 
Samarbeidskomiteen konstituerer seg selv, og leder/nestledervervet går på turnus 
mellom LO og Fredrikstad Arbeiderparti. I 2016 er det leder i FAP Siri Martinsen som 
har vært Samarbeidskomiteens leder, med LOs Vidar Schei som nestleder. 
 
Arbeidsutvalg bestående av lederen i Fredrikstad 
Arbeiderparti/Samarbeidskomiteens leder, LO lederen/Samarbeidskomiteens 
nestleder, og Samarbeidskomiteens sekretær. Partisekretæren i Østfold Arbeiderparti 
inviteres til møtene.  

Møtevirksomhet og saker: 
I 2016 er det avholdt 9 ordinære møter i samarbeidskomiteen, hvor det har følgende 
hovedsaker på agendaen gjennom året, hvilket er: 
 

1. Protokoll fra sist møte 
2. Strategi for den lange valgkampen frem mot stortingsvalget 
3. Fredrikstad Modellen – Tiltak mot sosial dumping 
4. Borg Havn 
5. Regionreformen 
6. Statsbudsjettet 
7. Nominasjonsprosessen 
8. 1. Mai arrangementet – evaluering og kulturprosjektet Arbeidersanger 
9. Budsjett og regnskap 
10. IC Utbygging 
11. Aktuelt fra organisasjonene 

 
Arbeidsutvalget har i tillegg avholdt møtepunkter for å planlegge og forberede saker i 
forkant til samarbeidsutvalget. 
 
Møter har blitt avholdt ved AOF Østfold sine lokaler. 
 
Av saker som er viktig å fremheve: 
 
1. Strategi for den lange valgkampen frem mot stortingsvalget 
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Det har vært løpende orientering om forberedelsene til den kommende 
valgkampen i 2017, og arbeidet med nominasjonsprosessen. 
 

2. Fredrikstad Modellen – Tiltak mot sosial dumping 
Det har vært viktig for partene å få til en omforent innkjøpspolitikk i kommunen 
som motvirker sosial dumping. Saken har vært fulgt opp gjennom året. 
 

3. Andre saker som har vært aktuelle og behandlet: 
a. Viktigheten av at LO/AP står sammen om en del viktige saker, og at 

man arbeider med oppsøkende virksomhet mot næringsliv og 
fagforeninger 

b. Ulike saker og innspill til pågående saker i Fredrikstad Kommune, hvor 
FAP har orientert om og fått innspill på enkeltsaker. 

c. Det har vært orienteringsmøter om regionreformen, Statsbudsjettet, og 
IC utbyggingen og viktigheten å stå sammen om denne. 

d. Årsmelding og regnskap 

Arbeidsplasskontaktene: 
Vi har mange arbeidsplasskontakter, Hvor arbeidet i 2017 skal gjenopptas og sikret 
informasjonsflyt til. Dette arbeidet vil eskaleres i kommende periode grunnet valget. 
Arbeidsplasskontaktene har også vært en del av nettverket ved arbeidsplassbesøk 
knyttet til tidligere valgkamper. 

Fritt rettsråd: 
Ordningen har lang tradisjon i Fredrikstad – distriktet og finansieres av 
Samarbeidskomiteen. 
Målgruppen er medlemmer av LO og Ap. Det er Advokatene i Lykkeberg som utfører 
tjenesten, og det er AOF Østfold sitt kontor som administrerer den. 
 
Interessen for og bruken av ordningen har vært stabil, hvor det gjennom 2016 var 21 
brukere av ordningen.  

Sluttord: 
Samarbeidskomiteen er et viktig organ for å sikre et godt og aktivt samspill i 
arbeiderbevegelsen lokalt. Ser vi tilbake på 2016 er det gode forutsetninger for det 
videre samarbeidet, og det å drive en målrettet valgkamp frem mot stortingsvalget i 
2017, og vil bli det viktigste arbeidet for kommende periode.  
 

 
Sekretariat: 
AOF Østfold 

v/ Christian Skyum 
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Fredrikstad AUF 
 
2016 var et godt år for Fredrikstad 
AUF. Vi arrangerte mange 
temakvelder, fikk spredt vårt 
budskap til mange skoleelever, vi 
fikk besøk av mange flinke 
innledere og masse mer.  
 
Høydepunktene for 2016 vil 
kanskje være sommerleir på 
Utøya og landsmøtet i oktober, 
hvor en stor del av Østfolds 
delegasjonen var fra Fredrikstad. 
Vi var med andre ord godt 
representert og fikk mye gjennomslag.  
 
Fredrikstad AUF har nå 211 medlemmer. 
 
Nedenfor er det en oversikt over aktiviteten i lokallaget i året som har gått.  
Dette er aktivitet arrangert av Fredrikstad AUF, ikke av Fredrikstad Arbeiderparti eller 
AUF i Østfold. Fredrikstad AUF har ofte vært godt representert på 
medlemsmøter/representantskap i partiet, samt vært svært aktive i AUF i Østfold.  
Styremøter har vi hatt månedlig, men valgt å ikke ta med i beretningen.  
 
Vi er fornøyde med året som har gått, samtidig som vi satser på enda mer aktivitet i 
året som kommer. Vi er klare for valgkamp og valgseier.  
 
Her er en oversikt over temakvelder, medlemsmøter og lignende i 2016:  
 
Dato Type aktivitet Tema 

05.01.16 Medlemsmøte Valgkomité til årsmøtet 

12.01.16 Temakveld ICAN (international 
campaign to abolish nuclear 
weapons) 

16.01.16 Årsmøte Ordinært årsmøte 

28.01.16 Medlemsmøte Valg av delegater til AUF i 
Østfolds årsmøte 

25.02.16 Temakveld + medlemsmøte Innovasjon v/Malin Krå 
Simonsen 

14.04.16 Temakveld Likestilling v/Sindre Lysø 

28.04.16 1. Mai verksted Verksted til 1. Mai tog 

01.05.16 1. Mai Feiring av 1. Mai 

23.05.16 Temakveld Ung i arbeidslivet v/Victoria 
De Oliviera (LO) 
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01.06.16 Temakveld Psykisk helse v/ August 
Hansen  

09.06.16 Temakveld Kulturpolitikk v/Alexander 
Karlsen 

24.08.16 Temakveld Hva er AUF? V/Hans 
Christian Andersen 

25.08.16 Verving  Verving i sentrum 

08.09.16 Temakveld Utdanningspolitikk v/Fredrik 
Kveseth 

13.09.16 Temakveld Ytringsfrihet v/ 
generalsekretær i Amnesty 
International Norge 

20.09.16 Temakveld Den nye Østfoldbanen v/ 
Rune Fredriksen 

19.10.16 Medlemsmøte Innkomne forslag og 
delegasjonliste 

16.11.16 Vervedag Skolebesøk og verving i 
sentrum 

16.11.16 Ferskiskveld  Ferskiskveld etter vervedag.  
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Medlems- og lagsoversikt 2016 
 
Fredrikstad Arbeiderparti hadde ved årsskiftet 714 betalende medlemmer, en 
nedgang på 59 sammenlignet med 2015 i 9 partilag (inklusive 7 utenfor lag). 
 
Fredrikstad AUF hadde 211 medlemmer, en oppgang på 21. 
 
Borge Arbeiderpartilag 
105 medlemmer (-11) 
Leder: Kjell Porsmyr 

Fredrikstad Sentrum Arbeiderpartilag 
158 medlemmer (-8) 
Leder: Vidar Schei 

Lisleby Arbeiderlpartiag 
34 medlemmer (+2) 
Leder: Nils Are Magerøy 

Kråkerøy Arbeiderpartilag 
81 medlemmer (-10) 
Leder: Svein Erik Thorvaldsen 

Onsøy Arbeiderlag 
94 medlemmer (-4) 
Leder: Lisbeth W. Antonsen 

Torsnes Arbeiderlag 
74 medlemmer (-4) 
Leder: Ulf Berg 

Rolvsøy Arbeiderlag 
55 medlemmer (-14) 
Leder: Svein Høiden 

Østre Fredrikstad Arbeiderlag 
75 medlemmer (-13) 
Leder: Raymond Svendsen 

Fagforbundets Arbeiderpartilag 
31 medlemmer (-2) 
Leder: Pål Christiansen 

Fredrikstad AUF 
211 medlemmer (+21) 
Leder: Hans Christian Andersen  
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Partilederens sluttord 
 
Kjære partivenner! 

2016 har på mange måter vært et begivenhetsrikt år 

for partiet. Det har vært jobbet godt med utvikling av 

ny og fremtidsrettet politikk. Gjennom etablering av 

ressursgrupper og engasjement knyttet til 

programprosessen har vi hatt opp mot 60 deltakere. 

Det svært gledelig å se at vi har fått nye engasjerte 

medlemmer. Det er sendt inn 8 dokumenter fra 8 

ressursgrupper til Arbeiderpartiet. Det er på ordinær 

måte sendt inn 27 forslag, vedtatt i vårt 

representantskap til landsmøtet til Arbeiderpartiet via Østfold Arbeiderparti.  

Skal vi være et ledende politisk parti i Fredrikstad må vi fortsette å utvikle vår 

organisasjon og vår politikk, vi må kjenne vår tid og folkets røst.  

Jeg ønsker å rette en takk til hver og en av dere som har bidratt til Arbeiderpartiet sitt 

arbeid i året som har gått, det har for meg vært en glede å observere den brede 

kompetansen, ideene og tankene som vises i vår medlemsmasse. Det er sammen vi 

utvikler vår organisasjon og vinner valg for mer sosialdemokratisk politikk. Det er 

nettopp det vi skal gjøre i år, vinne valget for å se et Norge i riktig retning. Vårt 

slagord er ALLE SKAL MED! Et slagord etter min smak, det forteller hvor vi vil med 

samfunnet, et samfunn basert på likhet, frihet og solidaritet. Ikke en gruppe, ikke 

noen få, ikke dem og vi, men alle skal med.   

Jeg ønsker å benytte anledningen til å takke AUF for godt samarbeid, uten et sterkt 

AUF vil Arbeiderpartiet blekne. Det gir håp og fremtidstro når vi møter den aktive 

gjengen i Fredrikstad AUF, de er imponerende dyktige og har en viktig rolle i 

Fredrikstad samfunnet.  

Det fagligpolitiske samarbeidet i Fredrikstad er uvurderlig for konstruktive 

beslutningsprosesser. Gjennom et sterkt fagligpolitisk samarbeid finner vi løsninger 

sammen, hever hverandres kompetanse og finner gode ideer for fremtiden. Vi står for 

de samme verdiene og er en del av en felles bevegelse. Takk for godt samarbeid i 

året som har gått. 

Vi skal gå under faner og flagg, kjempe for kvinners rettigheter, vedta ny og 

fremtidsrettet sosialdemokratisk politikk på landsmøtet, vi skal stå stolte og rake og 

vinne valget 2017.  

Jeg ser frem til å juble over valgseier sammen med dere 11. september 2017 
 
 
Siri Martinsen 
Partileder 
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REGNSKAP 2016 
 
 

Budsjett 2016        Regnskap 2016
                                                        

 
Inntekter: 
Statstilskudd:   215.000                    204.835                                                                                              
Kommunetilskudd:   140.000                132.596 
Kontingentandel:     45.000                    43.006                                                                                       
Renteinntekter:                    40.000            34.687                                                                                    
  
Totalt inntekter:            440.000               415.124 
 
 
Utgifter: 
Møte- og kursvirksomhet:  100.000                                                                    98.377       
Annonser:       13.000                 2.141 
Kontorhold:       80.000                       66.857                                     
Faglig-politisk:      22.000               22.000 
Kvinnenettverket:      10.000                                                                      7.450 
AUF:        15.000               18.000 
Kulturfondet:         5.000                5.000 
Landsmøtefondet:      27.000               27.159                                                                                           
Blomster/gaver:        8.000                                                          4.490                                
1.mai:       30.000                                                                    36.500 
Diverse:       30.000                                  36.577 
Jubileumsbok1:                  50.000             0 
                         
Totalt utgifter:             390.000               324.551                                                                                           
 
Regnskap 2016:     50.000                90.573                                       
 
 
 
Balanse per 31.12.2016 
 
 Driftskonto                                       193.228 
Plasseringskonto                   4.548 
Plasseringskonto+            3.580.746 
Sum             3.778.522 

  
Gjeld og Egenkapital  
Egenkapital 01.01.2016: 3.687.949 
Årets overskudd: 90.573 
Egenkapital 31.12.2016: 3.778.522 

                                                           
1 Jubileumsbok til partiets 125-års jubileum i 2018. Utgifter forskyves til 2017 og 2018. 
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BUDSJETT 2017 

 
 
 
 
Inntekter: 
Statstilskudd:   200.000                                                                                               
Kommunetilskudd:   130.000  
Kontingentandel:     40.000                                                                                             
Renteinntekter:                    30.000                                                                                             
  
Totalt inntekter:            400.000 
 
 
Utgifter: 
Møte- og kursvirksomhet:  100.000                                                                           
Annonser:         4.000  
Kontorhold:       60.000                                                                                                    
Faglig-politisk:      22.000  
Kvinnenettverket:      10.000  
AUF:        20.000 
Kulturfondet:         5.000  
Landsmøtefondet:      27.000                                                                                            
Blomster/gaver:        6.000                                                                                        
1.mai:       36.000 
Diverse:       10.000 
Jubileumsbok2:                100.000 
Valgkamp 2017   100.000 
                         
Totalt utgifter:             500.000                                                                                              
 
Prognose 2017:            -100.000                                                 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                           
2 Jubileumsbok til partiets 125-års jubileum i 2018 finansieres likt i årene 17 og 18. Totalkostnad 200.000 kr. 
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FORSLAG 
 
 

Forslag fra Styret:  

Fredrikstad Arbeiderparti - Handlingsplan 2017  

Det vil i tillegg utarbeides en egen valgkampplan. Har lagt inn 

representantskapsmøter vedtatt i møteplanen, samt «våraksjon» fra sentralt. Utover 

dette er tiltak lagt inn som forslag. Dokumentet er dynamisk.  

Januar  

Planlegging 

Februar 

Planlegging 

 Møte mellom laga/valgkamputvalget 16. februar 

Mars  

 Medlemsmøte – Hvordan vinne valget? 

 Skrivekurs/sosiale medier med Jens Olav (Malin planlegger dato med Jens 

Olav) 

 11. mars Årsmøte 

 22 mars eller 29 mars Valgkampskolering 

April  

 1. april Årskonferanse Østfold Arbeiderparti 

 27. april Representantskap/Medlemsmøte – Kommunikasjon 

 20-23 april Landsmøte Arbeiderpartiet 

 Uke 17, 24.-30.april – Budskap og reiser 

Landsmøtet avsluttes 23.april. Denne uken vil derfor bli benyttet til å selge inn saker 

fra landsmøtet i mediene, i tillegg til at partiledelsen reiser mye rundt i landet for å 

skape blest rundt sakene.  

Det blir med andre ord mest å gjøre for det sentrale leddet i partiet i denne perioden 

av kampanjen. Her følger vi opp med skrivegruppa/ansatte 

Mai 

 Skolering av gruppa og styret/sosialt (Atle har ansvar for utarbeidelse og 

planlegging) 

 1.mai arrangement 

 29. mai Representantskap – HP, valgkampinnlegg 

 Uke 18, 1.-7.mai – Digital kampanje og 1.mai 

Uken brukes til digital kampanje i sosiale medier. Fylkes- og kommunepartiene 

oppfordres til å være ekstra flinke til å dele poster i denne perioden av 

kampanjen. 
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Uken starter med 1.maifeiring i samarbeid med LO. Disse markeringene må 

knyttes opp mot vårkampanjeaktiviteter. 

 Lørdag 13.mai skal vi farge Norge rødt! Denne dagen skal alle ut og drive 

valgkamp! Lag liv og røre. Sett opp stands, del ut roser, løpesedler og ha gode 

velgermøter. Inviter interesserte til å bli med i det videre valgkamparbeidet, 

alle kan bidra med noe! 

Stortingsrepresentantene og stortingskandidatene oppfordres til å delta på alt 

de kan av lokale aktiviteter som stands, bedriftsbesøk, møter og annet. Det er 

et mål at stortingsrepresentantene møter flest mulig velgere på sine reiser, så 

ta høyde for dette hvis dere planlegger besøk av en stortingsrepresentant. 

Vi gjennomfører stand i gågata og rosebesøk 

Juni 

 Husbesøk  

 Stand 

 Tog-aksjon 

 Skrivegruppa produserer til juni 

Juli 

Ferie/leserbrev 

August 

Intensiv valgkamp starter 1. august.  

Valgkamp – egen plan (Rune) 

September 

Valgkamp – egen plan (Rune) 

Oktober 

Medlemsmøte/ fest – takk for innsatsen i valgkampen 

November 

20. november representantskap, Budsjett 

Desember 

 

Kommunikasjon - Skrivegruppe/sosiale medier:  

Sender en spesiell invitasjon til enkelte i partiet som er villige til å skrive leserbrev ila 

valgkampen, samt korte oppdateringer på FB.  

I tillegg inviteres alle medlemmer til skrivekurs, med oppfølgingsmøte i juni.  

Vurdere å etablere skrivegruppe som skal bestå av 7-8 personer og møtes to 

fredager i den intensive valgkampen 12.30 sammen med Kommunikasjonsgruppa 

(Siri, Victor og Malin), Terje Moland Pedersen, LO, AUF. 
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Kommunikasjonsgruppa fortsetter å møtes fredager, fokus sosiale medier, mer film, 

bilder og budskap.   

 

Skolering 

 Skrivegruppeopplæring 

 Medlemsmøter brukes også som en opplæringsarena 

 Valgkampskolering 

 

Ansvar 

 Plan for ressursgrupper (Siri). Sender ut plan for 2017, samt tenkning for veien 

videre mot eget program.  

 Utarbeide vervestrategi i samarbeid med laga (Hege vervekoordinator) 

 Utvikling og sosialt med gruppa og styret (Atle) 

 Valgkampplan (Rune, Siri og Victor) 

 Skolering (Malin) 

 Bestilling av møterom (Victor) 
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INNKOMNE FORSLAG (26) 
 
Forslag 1: BÆREKRAFTSMÅLENE I NORSK POLITIKK 

Forslagsstiller: Fredrikstad AUF 

I 2015 ble bærekraftsmålene vedtatt i FN. Det er mål som skal sikre en endelig 
utryddelse av fattigdom. Bærekraftsmålene består av 17 punkter, som skal skape et 
bedre internasjonalt samfunn. Bærekraftsmålene sikrer at Industriland bidrar etter 
evne og utviklingslands også får sine behov. Bærekraftsmålene har også sin hensikt i 
å gi utvikling-stater muligheter bygge egen infrastruktur og økonomisk vekst. 
Bærekraftsmålene er på mange måter et demokratisk sosialistisk prosjekt, som skal 
bidra til et internasjonalt samfunn med små økonomiske forskjeller som vil gi alle 
mennesker og nasjoner muligheter til å drive politiske prosjekter som vil bidra til å 
hjelpe folk og nasjoner ut av fattigdom.  

Bærekraftsmålene skal innføres innen 2030. Per dags dato lever over 830 millioner 
mennesker i ekstrem fattigdom. Et antall som nesten er like høyt som i 1850. Det er 
et ambisiøst mål å få gjennomført en fattigdomsutryddelse på under 15 år, men det 
kan gjennomføres.  Det er derfor utrolig viktig at land med høy vekst tar målene på 
alvor, og at bærekraftsmålene forankres i landets politikk. For å utrydde fattigdom, 
men også for å opprettholde regnskoger og føre en ansvarlig internasjonal 
miljøpolitikk. Dette er et ansvar vi alle må ta. 

Et annet viktig aspekt med bærekraftsmålene er at alle land skal sikres økonomisk 
vekst, god infrastruktur og høy sysselsetting. Dette for at utviklingsland skal sikres en 
god inntektskilde og muligheten til å kunne drifte seg selv.  For at denne prosessen 
skal skje er det essensielt at fagforeninger får en større aktiv rolle og får betydelig 
større spillerom. Fagforeninger vil bidra til et rettferdig arbeidsliv, hvor arbeidere får 
rettferdig andel av arbeidet.  Demokratiske fagforeninger i land som Swaziland bør få 
en form for bistand for å kunne nettopp forankres i bærekraftsmålene, og bidra til et 
tryggere arbeidsliv.   

Feministisk bistand er også avgjørende for at verden skal bli mer likestilt. Kvinner 
tjener generelt sett kun 85% av det menn tjener, kvinner eier kun 10% av alle 
landområder. Bistand må også bidra til kvinner og menn stilles på lik linje, økonomisk 
sosialt og politisk.  

Det er viktig at bærekraftsmålene forankres i norsk politikk fordi vi nettopp har 
forpliktet oss å føre punktene, men også fordi det handler om rettferdig fordeling 
mellom mennesker på globalt nivå. Det handler om å føre solidaritet ovenfor våre 
egne landegrenser.  

 

Fredrikstad Arbeiderparti vil: 

 At Norge skal øke sin bistand, og at vi innen 2030 skal gi 4% av BNI i bistand.   

 At regnskogfondets nivå skal økes.  

 At det skal opprettes et utviklingsdepartement i Norge.  

 At det skal se mulighetene for å starte prosjekter i utland og gi bistand til 
fagforeninger i land med lite utviklet arbeidsmarked og dårlige arbeidsforhold, 
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eller hvor det er fare for å være fagorganisert eller høy fattigdom.  

 

Styrets innstilling:  

1. Norge skal øke sin bistand 

2. Regnskogfondets nivå økes 

3. Det skal ses på muligheter for flere prosjekter i utlandet. Gi bistand til 
fagforeninger i land med lite utviklet arbeidsmarked og dårlige 
arbeidsforhold, eller hvor det er fare for å være fagorganisert eller høy 
fattigdom.  
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Forslag 2: LEGALISER AKTIV DØDSHJELP 

Forslagsstiller: Fredrikstad AUF 

Det eksisterer et reelt behov for legalisering av aktiv dødshjelp i Norge i dag. 
Nordmenn som ligger for døden lider uten mulighet til en verdig og human bortgang. 
Fredrikstad Arbeiderparti mener det er viktig å etterfølge pasienters ønsker om å 
velge bort livets siste lidelser, og at dette må kunne gjøres på en verdig og ordnet 
måte. Aktiv dødshjelp må være et tilbud som er tilgjengelig for de pasienter som 
likevel vil gå bort i nær fremtid, som et alternativ pasienten kan velge når 
vedkommende med overhengende sannsynlighet likevel vil gå bort. Fredrikstad 
Arbeiderparti mener aktiv dødshjelp må være et verdig alternativ til en sakte og 
lidelsesfylt bortgang.  

Det er essensielt at pasientens eget initiativ legges til grunn for hele prosessens 
fremgang. Derfor mener Fredrikstad Arbeiderparti at det gjennom hele prosessen må 
være pasienten selv som oppfordrer til videreføring av prosessen, samt at pasientens 
ønske må være både sterkt og stabilt. Fredrikstad Arbeiderparti ser også at det er 
nødvendig å involvere fagpersoner som er utenforstående det aktuelle miljøet 
pasienten oppholder seg i (les: sykehus, sykehjem e.l.) i prosessen, og krever derfor 
at en fagperson utenfor det aktuelle miljøet evaluerer pasientens psyke for å vurdere 
hvorvidt vedkommende er tilregnelig og i stand til å ta selvstendige valg.   

 

Fredrikstad Arbeiderparti vil: 

 At aktiv dødshjelp, eller en bestemt form for aktiv dødshjelp, lovlig gjøres 
for myndige pasienter med dødsdiagnose som er i sluttfasen av livet.  

 At pasienten må erklæres tilregnelig og i stand til å ta selvstendige valg av 
en fagperson utenforstående pasientens og legens aktuelle miljø. Miljø må 
her forstår som det konkrete sykehus, sykehjem e.l. pasienten befinner seg 
på, og alle personer forbundet med disse gjennom arbeidsforhold.  

 At initiativet til å starte og fortsette prosessen alltid må komme fra 
pasienten, og ønsket om aktiv dødshjelp må være sterkt og stabilt.  

 

Styrets innstilling: Avvises 
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Forslag 3: ET RETTFERDIG SIKKERHETSRÅD  

Forslagsstiller: Fredrikstad AUF 

FNs sikkerhetsråd må reformeres. Dagens sammensetting er ikke demokratisk eller 

representativ. Fredrikstad Arbeiderparti mener det må etableres en modell som sikrer 

alle regionene innflytelse og representasjon. Fredrikstad Arbeiderparti vil styrke 

utviklingslandenes representasjon i FNs sikkerhetsråd. Fredrikstad Arbeiderparti 

mener at dagens vetorett til de 5 faste landene skal avskaffes. Et viktig skritt på vei er 

derfor å innskrenke vetoretten til kun å gjelde sikkerhetspolitiske saker, og at bruk av 

vetoretten må begrunnes med en skriftlig rapport. 

 

Fredrikstad Arbeiderparti vil: 

 At sikkerhetsrådet gjennomgår en reform slik at sammensetningen i større grad 

blir mer representativ, og at dagens vetorett til de fem faste landene skal 

avskaffes. 

 

Styrets innstilling:  

Fredrikstad Arbeiderparti ønsker en grunnleggende reform av FNs 

sikkerhetsråd slik at det speiler dagens globale maktforhold på en bedre måte.  
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Forslag 4: NORGES FORHOLD TIL NATO  

Forslagsstiller: Fredrikstad AUF 

 

Fredrikstad Arbeiderparti er stolt over at det er bred enighet om at Norge skal være 

en fredsnasjon. Derfor er det viktig at karakteriseringen gjenspeiler politikken vi fører. 

Verdensbildet er stadig i endring. Etter en langvarig fredsperiode i vesten, ser vi nå 

større spenninger enn tidligere. Land som tidligere ikke har hatt militært fokus, ser vi 

nå at ruster opp, og stadig flere land havner i konfrontasjon. Norge må utnytte 

mulighetene til å påvirke NATOs sikkerhetsstrategi i retning av mer sikkerhet, 

stabilitet og en fredeligere verdenstilstand, gjennom sitt NATO-medlemskap. 

Krigføring i andre deler av verden har lite med NATOs opprinnelige hensikt som en 

forsvarsallianse. NATOs nye strategiske konsept må derfor legge føringer for en 

allianse som ikke bedriver angrepskrig i andre deler av verden, men som er en klar 

forsvarsallianse. Fredrikstad Arbeiderparti mener derfor at man skal jobbe aktivt for å 

bevare NATO sitt opprinnelige mandat som en forsvarsallianse. Fredrikstad 

Arbeiderparti har et ønske om en ny og rettferdig verden, og i en ideell verden uten 

krig og konflikt vil forsvarsallianser være unødvendige. 

 

Siden opprettelsen av NATO har det vært et klart skifte fra en forsvarsallianse til en 

stadig vridning mot en angrepsallianse. Fredrikstad Arbeiderparti mener denne 

utviklingen er gal. NATO burde ha et mer aktivt FN-samarbeid, og NATOs 

operasjoner skal alltid være forankret i et FN-mandat. Norges rolle som humanitær 

stormakt trues dersom NATO brukes som verktøy for stormaktsinteresser i «out of 

area» operasjoner. I forhandlingene om nytt strategisk konsept skal Norge kreve at 

NATO går bort fra «out of area» operasjoner.  

 

Fredrikstad Arbeiderparti:  

 Er prinsipielt mot norsk medlemskap i en forsvarsallianse som NATO, slik den er i 
dagens form. 

 
 

Styrets Innstilling:  

Avvises 
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Forslag 5: FREMTIDSBASERT VOKSENOPPLÆRING 

Forslagsstiller: Fredrikstad AUF  
 

Norsk arbeidsliv er i en konstant omstilling. Over en halv million nordmenn bytter jobb 

hvert år, veldig få blir arbeidsledige sammenlignet andre land, og noen få blir 

friksjonsledige. Men av de som blir ledige er sannsynligheten for å komme tilbake i 

arbeid høy. Dette viser at Norge har et organisert og effektivt arbeidsliv som verner 

over de som må eller vil skifte jobb. i fremtiden anslås det at enda flere vil bytte jobb, 

og at trenger betydelige flere fagarbeidere. For at norsk arbeidslivet skal kunne være 

konkurransedyktig med kompetanse.   

Fylkeskommunen har hovedansvaret for videregående opplæring for voksne og 

unge. Slik det ser ut i dag er det mange muligheter for voksne som ikke har fullført 

generelt studiekompetanse. Av de som ikke har fullført, eller immigrert til Norge får 

en voksenrett, og hvis en ønsker å ta svennebrev, blir en praksiskandidat.  Vi har 

gode rammer, men vi har allikevel en vei å gå.  I dag så er det omtrent ikke mulig å 

bli praksiskandidat om en har tidligere fullført generell studiekompetanse. I et 

arbeidsliv i konstant omstilling som kommer til å være avhengig av fagarbeidere, må 

det gis bedre muligheter for å ta fagbrev. Fagbrev gjør arbeidere tryggere i jobb.  

Om det skal det skal være mer tilgjengelig å ta fagbrev etter fylte 25 år, må vi også 

se det økonomiske aspektet. Skal mennesker bytte fra arbeid til utdanning vil det 

være et økonomisk krevende hvis en for eksempel har familie. For at det skal være et 

intensiv å omskolere seg må vi også gjøre det økonomisk lettere å fullføre lærlingtid 

og få fagbrev.  

Tiden for et fremtidsbasert og solidarisk arbeidsliv og utdanning stater nå.  

 

Fredrikstad Arbeiderparti vil:  

 

 At voksenretten også skal gjelde voksne over 25 år med generell 

studiekompetanse som ønsker å gå opp som praksiskandidat.  

 At praksiskandidater over 25 år kan få en form for økonomisk bistand de 

første 3 årene som lærling. Første året vil støtten dekke 70% av tidligere 

lønn, andre året 50% og tredje året 25%. Støtten skal komme fra staten.  

 
Styrets innstilling:  
 
Oversendes programkomiteen i Arbeiderpartiet og Fylkestingsgruppa. 
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Forslag 6: VI BYGGER LANDET FOR FREMTIDEN! 

Forslagsstiller: Fredrikstad AUF 

I årene etter krigen bygde vi opp den velferdsstaten vi er kjent for i dag. Et samfunn 

der alle har like muligheter, alle har rett til utdanning og alle skal få helsehjelp. Norge 

ble bygget av norske, stolte fagfolk, men hvor er de stolte yrkesfagarbeiderne våres 

blitt av nå?  

Vi trenger en liten revolusjon når det kommer til valg av yrkesfag blant ungdommer 

som skal søke seg inn på videregående utdanning. Dessverre så har det blitt slik at 

dropout er et stort problem på yrkesfag. Hva kan vi gjøre med dette? Vi kan gjøre 

skoleløpet på yrkesfagene mer praktiske enn hva de er i dag – man velger yrkesfag 

fordi man vil jobbe med faget sitt, ikke sitte på skolebenken og lære algebra og skrive 

dikt. Et større yrkesfokus og mer praktisk undervisning er noe vi må kjempe for.  

Et tiltak som alle kan være med å bidra på er at vi snakker mer positivt om yrkesfag. 

Vi er nødt til å fremme alle muligheter man får gjennom å f.eks. være tømrer, 

helsefagarbeider eller ernæringskokk. Selv når du står der på slutten av læretiden 

med et fagbrev i hånden, skal det ikke bety at du nå er ferdig med utdanningen din 

og skal jobbe som kokk resten av livet. Informasjon og læring er nøkkelen til en ny 

populær bølge på yrkesfag.  

Uten fagarbeiderne vil landet vårt stå helt stille. Utvikling av arbeidsmetoder og 

verktøy bør være et must for at ungdom skal kunne ta en yrkesvei. Mange bedrifter 

er godt i gang med fremtidsutvikling av verktøy, arbeidsmetoder osv., men vi har 

fortsatt en vei å gå.  

 

Fredrikstad Arbeiderparti vil: 

  

 Heve statusen ved yrkesfag med bedre informasjon og veiledning når det kommer 
til utdanningsmuligheter etter fag/svennebrev.  

 Løfte samarbeidet mellom skole og offentlig/privat næringsliv ved å involvere 
næringslivet helt fra første året på VGS. 

 Opprette en bærekraftig og fremtidsrettet nasjonal modell for yrkesfag.  

 

Styrets innstilling:  

Intensjonen i forslaget støttes og oversendes programkomiteen til 

Arbeiderpartiet.  
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Forslag 7: E-HELSESØSTER 

Forslagsstiller: Fredrikstad AUF 

 

Det er svært problematisk at det fremdeles er et stigma å besøke helsesøster på 

skolen. Ungdoms psykiske helse er for viktig til at vi kan la trivielle hindringer være 

grunnen til at ungdommer ikke oppsøker helsesøster. NTB viser til at i løpet av 

sommeren 2016 har Røde Kors fått over 1700 henvendelser på Kors på halsen-

tjenesten deres. Dette viser at flere ungdommer tar i bruk tjenester hvor de ikke 

behøver å møte opp fysisk. 

Av nettopp den grunn ønsker Fredrikstad Arbeiderparti at e-helsesøstertjenesten skal 

iverksettes på ungdomsskolene og videregående skolene i fylket. E-

helsesøstertjenesten er en ordning hvor helsesøster har mulighet til å svare på 

diverse spørsmål og henvendelser elevene på de gitte skolene har. I Troms har de 

begynt å se på muligheten, og jobber med å konstruere en nettside lik Klara Klok, 

men hvor ventetiden er kortere og hvor helsesøster er den samme som på skolen. 

  

Fredrikstad Arbeiderparti vil: 

 

 At e-helsesøstertjenesten skal iverksettes på ungdomsskolene og 
videregående skolene i fylket 

 At midlene gitt til e-helsesøstertjenesten ikke skal tas fra den ordinære 
helsesøstertjenesten 

 

Styrets innstilling:  

Forslaget støttes og oversendes Bystyregruppa til Fredrikstad Arbeiderparti og 

Fylkestingsgruppa til Østfold Arbeiderparti. 
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Forslag 8: INNFØRING AV ALLMENNE STØTTEORDNINGER FOR 
TANNHELSEBEHANDLING. 
Forslagsstiller: Onsøy Arbeiderpartilag 

Tennene er en del av kroppen og behandling av tannhelseplager bør være 
en del av allment helsestell. Likevel er tannhelse med få unntak, plassert utenfor 
trygdesystemet, med det resultatet at mange mennesker nedprioriterer kostbar men 
nødvendig tannlegebehandling. 
 
Forslag: Ap foreslår at tannlegetjenesten tas inn i trygdesystemet på lik linje 
med andre helsetjenester her i landet, eventuelt med en egenbetaling som ikke bør 
overstige kr. 3000. 
 
 
Styrets innstilling:  
 
Fredrikstad Arbeiderparti vil: 
 

 Styrke forebyggende arbeid for god folketannhelse 

 Utarbeide en plan for gradvis økt satsing på tannhelsefeltet 

 Innføre skjermingsordninger på tannhelseutgifter til personer med svak 
økonomi og dårlig tannhelse, samt utrede hvilke ordninger som best 
møter dette behovet. 

 Forbedre ordningene for refusjon gjennom folketrygden til spesielle 
diagnoser 

 
 
 
Forslag 9: STØTTE TIL GRAVFERD 
Forslagsstiller: Onsøy Arbeiderpartilag 

En vanlig begravelse er etter hvert forbundet med betydelige kostnader, og stadig 
flere av våre innbyggere finner det vanskelig å skaffe til veie tilstrekkelig med midler 
til å begrave sine kjære. Svært mange ender opp med å måtte ta opp lån til formålet. 
 
Forslag:  
 
Ap innfører støtte til alminnelig gravferd. 
 
 
Styrets innstilling:  
Avvises 
 
Begrunnelse:  
Det finnes støtteordninger i dag gjennom NAV for de som har behov for det. 
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Forslag 10: PAPIRLØSE MIGRANTER 
Forslagsstiller: Onsøy Arbeiderpartilag 

Kirkens Bymisjon og Røde Kors i Oslo driver et helsesenter for papirløse migranter. 
2 av 3 er tidligere asylsøkere og noen har mistet oppholdstillatelsen. 
Mange har barn, andre er foreldre til barn med oppholdstillatelse og noen er ofre for 
menneskehandel. For over 3 år siden vedtok LO-kongressen å opprette et 
informasjonssenter for papirløse. Disse er virkelig arbeidslivets underklasse. 
Det å vise solidaritet med mennesker som overlates til seg selv og fratas sine 
grunnleggende rettigheter er viktig. Vedtaket er ennå ikke satt ut i livet! 
 
I april 1920 ble Fridtjof Nansen Folkeforbundets første høykommisær for flyktninger. 
Denne stillingen utnyttet han til å skape Nansenpasset, for å hjelpe statsløse 
flyktninger. Nansen etterlot seg en arv til oss ved å vise solidaritet og nestekjærlighet 
på alle plan. 
 
Forslag: 
 
I vanskelige saker sier Thorvald Stoltenberg: Sett dere ned og snakk sammen. 
Vi utfordrer Arbeiderpartiet og LO og finne en god løsning på en vanskelig sak. 
 
 
Styrets innstilling:  
 
Intensjonen i forslaget støttes og oversendes programkomiteen til 
Arbeiderpartiet 
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Forslag 11: SOSIALE YTELSER 
Forslagsstiller: Onsøy Arbeiderpartilag 

Den blå-blå regjeringa gir skattelette til de rikeste i Norge, men stjeler fra de fattige. 
 
I 2016 fikk vi vite at Pensjonsreformen i praksis gjør at minstepensjonistene- både 
enslige og gifte/samboende får lavere pensjon for hvert år framover! 
 
Funksjonshemmende/uførepensjonister mistet retten til å søke et behovsprøvd 
tilskudd til personbil. 
 
Fra 1. januar 2017 har 236.000 mennesker med kroniske sykdommer blitt fratatt 
gratis fysioterapihjelp! 
 
Helseminister Bent Høie mener at dagens ordning hvor omlag 100 diagnoser er listet 
opp, er urettferdig. 
I 
 forslaget til statsbudsjett for 2017 har den blå-blå regjeringa regnet seg fram til å 
spare 555 mill.kr. 
 
Regjeringen mener at de fleste kan grave fram 1.990kr. fra kontoen, men for 
mennesker som lever på uføretrygd er ikke det så lett. 
 
 
Forslag:  
 
Arbeiderpartiet Sentralt ser på denne utviklingen.  
 
Styrets innstilling:  
Støttes og oversendes programkomiteen til Arbeiderpartiet 
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Forslag 12: ÅLEDALSLINJA 
Forslagsstiller: Onsøy Arbeiderpartilag 

Onsøy AP-lag vil igjen henlede oppmerksomheten mot Åledalslinja. 
 
Varsel om oppstart av detaljereguleringsplan og høring av planprogram for 
Åledalslinja - eventuelle merknader/innspill sendes Rambøll avd.for Plan og arkitektur 
innen 12. januar 2015. 
 
Dette har tatt tid. Nå har vi hørt at reguleringsplanen  er ferdig. 
Storveien som i 2015 hadde en årsdøgnstrafikk på 16.800 kjøretøy burde ha vært en 
4-felts motorvei med et slikt trafikkgrunnlag! Det sier seg selv at vi ikke kan akseptere 
ytterlige utsettelser. 
 
 
Forslag:  
 
Åledalslinja bør få en oppstart i 2017. 
 
Fredrikstad Arbeiderparti jobber målbevisst opp mot Fylkespartiet for å løfte 
prioriteringen på denne veien. 
 
Om nødvendig bør Fredrikstad kommune forskuttere midler ved en oppstart. 
 
 
 
Styrets innstilling:  
Oversendes Bystyregruppa til Fredrikstad Arbeiderparti og Fylkestingsgruppa 
til Arbeiderpartiet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 43 

 
 
Forslag 13: FOTEN BADESTED OG STUPETÅRNET 
Forslagsstiller: Onsøy Arbeiderpartilag 

 
Badestedet Foten har vært tilgjengelig for allmenheten i hele Fredrikstad i 100 år.  
Det er et populært badested for alle. 
 
Etter rivingen av kafebygget i 2015 har saken stått på «stedet hvil», ingen ting er 
gjort. 
 
Planlegging av et nytt kafebygg og en framdriftsplan burde vært gjort i forkant. 
 
Deretter var det stupetårnet, installasjonen måtte stenges fordi det var sprekker i 
konstuksjonen. 
 
Har ikke Fredrikstad kommune  hatt årlige kontroller  av stupetårnet ? Det etterspør 
Onsøylaget. 
 
Det går raskt mot ennå en ny badesesong. 
 
 
Forslag: 
 
Fredrikstad Arbeiderparti bør tenke på at «POLITIKK ER Å VILLE» og i denne saken 
få til gode løsninger som ikke tar årevis å gjennomføre til glede for alle besøkende og 
beboere. 
 
 
Styrets innstilling:  

Er ivaretatt gjennom politiske vedtak i Fredrikstad kommune. Oversendes 

Bystyregruppa. 
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Forslag 14: FREMDRIFT I SAK OM REHABILITERING/NYBYGGING AV 

ONSØYHEIMEN 

Forslagsstiller: Onsøy Arbeiderpartilag 

Her viser vi til følgende dokumenter: 

1. Fredrikstad Arbeiderpartis program for 2015 – 2019 hvor det bl.a. heter: 

«Vi skal hele tida ha velferdstjenester som er i endring, som tar opp i seg nye 

behov og nye virkemidler.» 

«Vi vil ha en eldreomsorg som gir den enkelte trygghet. Omsorgstrengende eldre 

og deres pårørende må få større valgfrihet over tilbudet de får enn de har i dag. 

Så langt det er mulig må eldre som trenger omsorg kunne velge om de vil bo 

hjemme, i omsorgsbolig eller på sykehjem. 

Arbeiderpartiet vil: 

- Bygge ett nytt sykehjem i perioden 

- styrke tilbudet for de demente» 

 

2. Kommunens handlingsplan der det er formulert følgende: 

«Bystyrets vedtatte styrking av rammene i handlingsplanperioden er i hovedsak 
begrunnet med drift av et økt antall sykehjemsplasser, i tråd med 
investeringsplanen. Det er nødvendig å revidere 
framdriftsplanen for rehabilitering, nybygging og drift av sykehjemsplasser fram 
mot 2020. Dette som følge av rådmannens anbefaling fra mai 2016 om å likevel 
ikke rehabilitere Onsøyheimen sykehjem med bakgrunn i konstruksjonsforhold og 
manglende tilskudd fra Husbanken, og den politiske bestillingen om å utrede en 
utvidelse av fase 2 på Østsiden sykehjem fra 32 til totalt 48 nye plasser. 
Investeringer: · Nytt sykehjem i Onsøy bør prosjekteres med 96 plasser. Det 
vurderes trinnvis utbygging. Med utgangspunkt i vedtatt utredning tar Bystyret 
sikte på å ta endelig stilling til størrelse og eventuell faseinndeling under rullering 
av handlingsplanen i desember 2016.» 

 
3. I revidert handlingsplan 2017-2020, BUDSJETT 2017 er det uttrykt følgende i 

fellesforslag fra Arbeiderpartiet, Sosialistisk Venstreparti, Senterpartiet: 
 

«Helse og velferd prioriteres i perioden. Utbygging, rehabilitering og drift av 
heldøgns bo- og omsorgsplasser er vår hovedprioritering. Dagens 
sykehjemsdekning er for lav til å dekke det grunnleggende behovet. 
Samarbeidspartiene prioriterer derfor å ferdigstille Østsiden 
sykehjem fase 2 i 2019 og nytt sykehjem på tomten til Onsøyheimen i 2020. Det 
legges til rette for drift av 112 nye plasser fra ferdigstillelse.» 
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 Helse- og velferdsutvalgets vedtok i møte 26.10.2016: 
«1. Planlegging og prosjektering av nytt sykehjem i Onsøy på eksisterende sykehjemstomt 
på Ørebekk igangsettes. 

2. Det igangsettes ikke midlertidig drift av heldøgns omsorgsplasser i den nyeste delen av 
Onsøyheimen.» 

 

Med henvisning til ovenstående peker lokallaget på et det i Onsøy er et stort 

engasjement rundt eldreomsorgen og de tomme lokalene ved tidligere Onsøyheimen. 

Det virker nok uforståelig for mange, særlig i den eldre generasjon, at lokalene ikke 

benyttes. Mange har en sterk tilknytning til lokalmiljøet og vil ha et ønske om å få et 

omsorgstilbud lokalisert til hjemstedet. 

Ettersom Fredrikstad kommunes handlingsplan peker på at dagens 

sykehjemsdekning er for lav etterlyser Onsøy Arbeiderpartilag en fremdriftsplan for 

dette arbeidet. 

 

Forslag: 

 Onsøy arbeiderpartilag ber om en raskere fremdrift ved nyoppføring av 

Onsøyheimen, og at det utarbeides en fremdriftsplan for utvidelse av 

sykehjemsplasser i kommunen.  

 Fremdriften ved bygging av ny Onsøyheimen må konkretiseres. 

 Det er nødvendig med en styrking av eldreomsorgen i kommunen. 

 

 

 

Styrets innstilling:  

Er ivaretatt gjennom polititiske vedtak i Fredrikstad kommune, oversendes 

Bystyregruppa.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 46 

Forslag 15: BARNEVERN 
Forslagsstiller: Onsøy Arbeiderpartilag 

182 millioner kroner gikk til private barnevernsselskaper i 2015. 
Selskapet Fokus utførte oppdrag for Fredrikstad kommune i 2015 for 25 millioner! 
Det er flere grunner til at dette beløpet ble så stort, bl.a.at Staten ikke har tilbud som 
kommunen trenger. 
 
Det bør være et mål å redusere bruken av private aktører. 
 
Utbetalingene i Fredrikstad kommune i fjor var en dobling siden 2012. 
 
 
Forslag: 
 
Arbeiderpartiet sentralt ser på denne utviklingen når de vinner valget til høsten. 
 
 
 
Styrets innstilling:  
 
Intensjonen i forslaget støttes. Oversendes Bystyregruppa, samt 
programkomiteen til Arbeiderpartiet.  
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Forslag 16: BARNEFATTIGDOMMEN I FREDRIKSTAD 
Forslagsstiller: Onsøy Arbeiderpartilag 

 
100.000 barn lever i fattigdom i Norge. 4.700 av dem bor i Bergen, over 2.000 barn 
bor her i vår by - det vil si at ett av sju! 
Det gjøres mye bra, både her i vår by og i Norge forøvrig, men ikke nok ! 
Trygge og gode oppvekst- og levekår for barn og unge er en av de viktigste 
oppgavene i vårt samfunn og det er også grunnlag for den modne trygghet som 
voksen. Barndommen er en grunnmur for livet, og det må samfunnet ta på alvor. 
 
Vi har alle behov for å tilhøre et «vi» eller som Per Fugelli sier «være en del av 
flokken” 
 
Kongens tale på hagefesten sist høst ,det nye VI-et. bør vi alle ta innover oss, vi må 
gjøre mer for å skape trygghet i mangfoldet - spesielt for barn og unge. 
 
Vi må fokusere mer på barns rett til et verdig liv. 
 
 
Forslag: 
 
Fredrikstad Ap inviterer alle de politiske partiene til å lage en handlingsplan sammen, 
en plan som fokuserer på barns rett til et verdig liv.  
 
 
Styrets innstilling:  
Støtter intensjonen i forslaget. Oversendes Bystyregruppa. 
 
 
Forslag 17: ØKONOMIEN TIL PARTILAGA 
Forslagsstiller: Onsøy Arbeiderpartilag 

Partilagas  utgifter er mange , her er noen av vårt lags utgifter: 
SMS utsendelser, kontorrekvisita, utlegg 1 mai (bl.a. bløtkaker til sykehjemmene i 
kommunedelen, en tradisjon somgår 70-80 år tilbake i tid,  kontingenter, møteutgifter, 
annonseringer, årsmøte m.m.  
 
Inntekter: Fra  Ap som er ca. kr.4500.   + noe rentepenger. 
 
 
Forslag: 
 
Vi ønsker en diskusjon på årsmøtet angående lagas økonomi.  
Kan det være mulighet for en overførsel fra Fredrikstad Ap til hjelp for lagas utgifter? 
 
Styrets innstilling:  

Styret ønsker å drøfte dette som et eget punkt på dagsorden i et styremøte. 
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Forslag 18: UTVIDET SAMARBEID MED SARPSBORG KOMMUNE 

Forslagsstiller: Styret 

Vi løser best ting sammen. Vi har vist gjennom å stå sammen om 

infrastrukturprosjekter, næringsutvikling og samarbeid på flere områder i kommunal 

regi at vi gir et bedre tilbud til våre innbyggere. Vi mener derfor det er riktig og klokt 

og utvide og videreutvikle dette samarbeidet. Vi ønsker å oppfordre 

næringsforeningene og andre aktuelle partnere til å gjøre det samme. 

 

Forslag: 

Fredrikstad Arbeiderparti ønsker at Fredrikstad kommune utvider sitt samarbeid med 

Sarpsborg kommune om innovasjon og næringsutvikling, samt videreutvikling av et 

godt offentlig drevet tjenestetilbud for våre innbyggere der det er naturlig.  

 

Styrets innstilling:  

Støttes. 
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Forslag 19: PLASTFORURSENING 
Forslagsstiller: Styret 

Plastforurensningen i verdenshavene og langs kysten er blitt en alvorlig trussel som 

trenger store og raske tiltak. I Stillehavet og det Indiske hav flyter det store øyer av 

plast som er fire ganger større enn Norge. Sannsynligvis vil konsentrasjoner av plast 

også samle seg i våre havområder, som for eksempel sentralt i Barentshavet. Det er 

imidlertid kun 15 % av plasten som flyter, 15 % finnes i strandsonen og de resterende 

70 % synker til bunns. Fisk og fugler spiser og setter seg fast i plasten, noe som kan 

føre til en smertefull død. Det mest aktuelle eksempelet er grånebbhvalen som 

strandet på Sotra med magen full av plast. Undersøkelse av havhest i Nordsjøen har 

vist at 95 % av individene hadde plast i magen, og på Svalbard har andelen fugl med 

plast i magen økt fra 30 til 80 % de siste 30 årene. Plasten ender til slutt opp på våre 

matfat, og forskere ved universitetet i Gent i Belgia har beregnet at europeere, som 

spiser blåskjell, østers og andre typer skjell, får i seg fra 2.000 til 11.000 

mikroplastbiter i året. Marin forsøpling er et stort problem som må tas tak i.  

 

I produkter til marin bruk som bøyer, pontonger o.l. pakkes plastmaterialet 

ESP/isopor inn i skjøre skall av hardplast og betong og i mange tilfeller benyttes 

naken isopor som flyteelementer i brygge-konstruksjoner. Det er ingenting som flyter 

så lett og blåser så langt som nettopp isopor. Plast bruker fra 40 til mer enn 400 år på 

å brytes ned i naturen. Å bruke materialer som er ment for å vare i 400 år til 

produkter som skal brukes kun i kort tid, er en sløsing med ikke-fornybare ressurser 

som vi ikke kan stå inne for lenger 

 

Fredrikstad Arbeiderparti mener det er behov for raske tiltak for å stoppe spredning 

av plast i verdenshavene. Norge har en langstrakt kystlinje og havbruk er en viktig 

næring som det satses på. I framtida må vi leve av andre næringer enn oljen. I stor 

grad fisk, men også turisme – to næringer som vil rammes hardt hvis forsøplingen 

fortetter å øke. Produsenter må i større grad få krav om innovative løsninger med 

miljøvennlige materialer. 

 

Det er nødvendig både å forebygge og rydde opp for å redusere marin forsøpling. 

Den viktigste forebyggingen er god avfallshåndtering gjennom økt grad av 

materialgjenvinning, både i Norge og i resten av verden. 

 

 «Kystlotteriet», med utspring i Fredrikstad, er et godt eksempel på et tiltak som både 

setter fokus på og bidrar til en renere kystlinje.  
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Fredrikstad Arbeiderparti vil: 

 

 Forby plastposer som ikke er biologisk nedbrytbare  

 Fase ut bruken av plastprodukter av ESP/isopor i marine komponenter 

 Vurdere å øke satsen for pant av flasker 

 At all plastemballasje som ikke er raskt nedbrytbar avgiftsbelegges, noe 
som vil føre til utvikling av mer miljøvennlige alternativer til emballasje 

 At dumping av plast fra fiskeflåter og andre fartøyer bøtelegges, samtidig 
som at fiskere får levere marint avfall gratis når de legger til kai 

 At herreløs plast samlet av frivillige skal kunne leveres gratis til 
renovasjonsselskapene hele året. Dette må finansieres av statlige midler  

 At det innføres en panteordning på gamle dekk 

 At KLDs utredning om å forby kosmetikk– og renholdsprodukter som 
inneholder mikroplast følges opp i tråd med Stortingets beslutning 12. mai 
2016 

 At klær som utskiller mikroplast merkes, slik at forbrukerne kan 
bevisstgjøres med hensyn til miljøbelastningen dette representerer. 

 Arbeide for opprettelse av et internasjonalt fond for resirkulering av plast 
med fokus på næringsutvikling i utviklingsland 

 At Norge arbeider for en internasjonal avtale for å stanse utslipp av plast til 
havet. 

 At kunstgressbaner med gummigranulat skiftes ut med materiale som ikke 
skiller ut mikroplast, slik Fredrikstad har gjort med f. eks korkgranulat. 

 At det innføres en ordning der produsenter og importører av utstyr som 
brukes i fiskeri- og oppdrettsnæringen får et ansvar for produktene 
gjennom hele livsløpet, også når de har blitt avfall. Det vil eksempelvis si at 
selgere av fiskegarn plikter å ta imot garnet når det kasseres. 

 Jobbe for at Kystlotteriet blir et nasjonalt tiltak  
 

 

 

Styrets innstilling: 
Støttes 
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Forslag 20: ETABLERING AV PANTERINGER PÅ SØPPELBØTTER I 
FREDRIKSTAD 
Forslagsstiller: Styret 

 
Panteringer er beholdere for tomflasker som monteres utenpå søppelbøtter slik at 

folk kan sette fra seg flasker, eller ta dem med seg for å pante dem. Mer enn 150 

millioner panteflasker blir kastet i Norge hvert år, og frem til produktet/løsninger 

tilknyttet «panteringer» ble etablert har det ikke fantes noen muligheter for 

gjenvinning av tomflasker i det offentlige rom, noe som har ført til at en stor andel 

flasker dessverre har blitt og blir kastet i søppelbøttene. Dette er lite miljøvennlig og 

tvinger folk til å rote i søpla for å plukke flaskene ut igjen. 

 

Dette er et enkelt tiltak som vil kunne skape bedre holdninger til resirkulering og 

sørge for at flere plastflasker blir resirkulert. Samtidig vil folk som samler flasker fra 

søppelbøtter slippe å måtte grave i søppelet.  

 

Gründer Niklas Barre og produktdesigner Morten Kristiansen har utviklet 

panteringene Smartpant, som allerede har blitt satt ut flere steder i Oslo. Til å 

begynne med ble ringene festet på ti forskjellige søppelspann i bydel Gamle Oslo, og 

tilbakemeldingene fra folk har vært utelukkende positive. Bergen har også innført 

slike panteringer, til stor suksess.  

 

Les mer om panteringene i Oslo her: 

http://infinitummovement.no/mer-pant-med-panteringer/ 

http://www.aftenposten.no/osloby/Her-kan-du-gi-fra-deg-panten-til-noen-som-trenger-

den-55817b.html 

 

Forslag: 

Det etableres panteringer på søppelbøtter i Fredrikstad kommune. 

 
Styrets innstilling: 
Støttes 
 
 

http://infinitummovement.no/mer-pant-med-panteringer/
http://www.aftenposten.no/osloby/Her-kan-du-gi-fra-deg-panten-til-noen-som-trenger-den-55817b.html
http://www.aftenposten.no/osloby/Her-kan-du-gi-fra-deg-panten-til-noen-som-trenger-den-55817b.html
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Forslag 21: OMREGULERING AV LNF-OMRÅDER I TORSNES 
Forslagsstiller: Torsnes Arbeiderlag 

I forbindelse med en forestående prosess omkring regulering av arealplanen for 
Fredrikstad kommune, vil Torsnes Arbeiderlag fremme følgende forslag til 
omregulering av LNF-områder i Torsnes til områder som vil være åpne/tilgjengelige 
for framtidig boligbygging i Torsnes.  
 
Forslag 1: Område ved Glosli vest mot Skallegård, foreslått område er merket med 
rødt og berørte gnr/bnr er påført. 
 
Forslag 2: Område ved Glosli øst mot Torsnes alders- og sykehjem, området er også 
her merket med rødt og er påført berørte gnr/bnr.  
 
Forslag 3: Området i Veelsmyra i tilknytning til eksisterende bebyggelse. Området 
merket med rødt og påført berørte gnr/nnr. 
 
Forslag 4 og 5: Området i Holm og Toremyr også her ved forlengelse av 
eksisterende bebyggelse. Området er merket med rødt og påført berørte gnr/bnr. 
Disse sammen viser forslag til gang og sykkelsti fra Holm til Torsnesveien nær skole, 
butikk og lignende. Gang- og sykkelstien er foreslått lagt på eksisterende sti og vil 
korte ned strekningen betydelig i forhold til å bygge langs Torsnesveien i et område 
som hovedsakelig vil berøre dyrket mark og som av den grunn neppe blir aktuelt som 
boligområde.  
 
Alle innsendte forslag berører ikke dyrkbar mark eller drivbar mark. De berører heller 
ikke populære friluftsområder i Torsnes. Bebyggelse vil derimot kunne gi langt flere 
innbyggere tilgang til disse.  
 
Det er viktig for Torsnes at framtidig regulering av arealplaner blir utført slik at 
utbygging ikke blir begrenset til villabebyggelse, men også kan omfatte bygging av 
rekkehus/leiligheter. Vi får mange henvendelser fra beboere som ønsker å selge 
store hus og tomter i Torsnes, men fortsatt ønsker å bo i bygda. Et tilbud til denne 
gruppen vil være å kunne bygge rekkehus/leiligheter på egnede områder. Som kjent 
er eldre mennesker ikke glad i bratte og til tider glatte bakker, flere av våre foreslåtte 
områder er egnet til dette.  
 
Det er jo kjent at Torsneslaget er opptatt av bygdas framtid, skole, barnehager, 
idrettslag og lignende som finnes i bygda som ikke vil kunne leve godt videre uten em 
utbygging.  
 
Dokumenter ikke vedlagt: 5 kart 
 
 
Styrets innstilling:  
 
Støtter intensjonen i forslaget. Forslaget oversendes Bystyregruppa. 
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Forslag 22: NEI TIL LAGRING AV RADIOAKTIVT AVFALL 
Forslagsstiller: Styret 

Forslag: 
 
Fredrikstad Arbeiderparti ser med bekymring på planene om mottak og håndtering av 
radioaktivt gruveavfall ved Borge avfallsdeponi i Fredrikstad kommune. Søknaden 
omfatter 14.000 tonn gruveavfall som i dag ligger i Telemark. Høringsfrist er 17. 
mars.  
 
Det er over 50 år siden gruvene ble stengt, med til tider stor uenighet om hvor 
ansvaret for håndtering av avfallet ligger. Staten har tidligere vært svært opptatt av at 
det ikke er staten som har ansvar. 
 
Vi har vanskelig for å se at et naturområde med befolkning tett innpå kan være et 
godt egnet sted å lagre dette avfallet og deler den bekymring som beboerne i 
nærområdene gir uttrykk for. 
 
Vi ønsker ikke at kommende generasjoner skal leve i usikkerhet med tanke på 
konsekvensene av eventuelle uforutsette hendelser.  
 
Fredrikstad Arbeiderparti sier derfor nei til lagring av radioaktivt gruveavfall i Borge. 
 

Styrets innstilling: 

Støttes. 
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Forslag 23: FORSKNING OG UTVIKLING FOR LANDBASERTE 

OPPDRETTSANLEGG FOR LAKS 

Fra Styret 

Etterspørselen etter Norsk laks er økende, mens tilbudet står på stedet hvil. 
Landbaserte oppdrettsanlegg vil gi mindre direkte belastning på miljøet. 
 
Forslag: 
 
Det stimuleres til å iverksette forskning på og utvikling av landbaserte 
oppdrettsanlegg for laks. 
 

Styrets innstilling: 

Støttes. 

 

Forslag 24: UTBEDRING AV FARLEDEN TIL BORG HAVN 

Fra Styret 

 
Farleden må utbedres for fortsatt å kunne være en god tilrettelegger for næringslivet, 
samt de 2.500 arbeidsplassene som er direkte berørte. Indirekte vil dette berøre langt 
flere.  Dette er også viktig av hensyn til sikkerhets- og miljøhensyn. Å få en helhetlig 
plan for infrastruktur i havner vil være nyttig for at vi skal opprettholde økt 
sysselsetting og arbeid til alle.  
 
Forslag: 
 
Fredrikstad Arbeiderparti ber om at utbedringen av farleden til Borg Havn 

igangsettes. 

 

Styrets innstilling: 

Støttes. 

 

Forslag 25: DIGITALE HJELPEMIDLER I SKOLENE 

Fra Styret 

Digital kompetanse er viktig – også for barn og unge. 
 
Forslag: 
Optimalisere bruk av digitale hjelpemidler I skolene. 
 

Styrets innstilling: Støttes. 
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Forslag 26: FOKUS PÅ SENTRALE PRIORITERINGER I ARBEIDERPARTIETS 

PROGRAM 

Forslag:  

Onsøy arbeiderpartilag henstiller til at Fredrikstad arbeiderparti, og Arbeiderpartiet 

sentralt, fokuserer i media på sentrale prioriteringer i partiprogrammet. 

Etter medieoppslag i uke, da programdebatten i sentralstyret pågikk, opplevde 

mange at sentrale punkter i partiets program druknet i spesielt en sak som synes 

perifer for mange: 

Det ble i TV og aviser spesielt fokusert på innføring av «et tredje kjønn». Onsøy 

arbeiderpartilag mener at en fremheving av dette temaet kan oppfattes provoserende 

av både partimedlemmer og velgere. I en tid etter flere år med en «blå» regjering bør 

partiet heller styrke fokuset på forskjellene i samfunnet, faste og trygge 

arbeidsplasser og miljøspørsmål. 

Arbeiderpartiet må frem mot valget fokusere på det som styrker samfunnet: Samhold 

og likeverd, økonomisk og sosialt. Skattepolitikken er et slikt tema. Nært knyttet til 

dette er tilrettelegging for mennesker med begrenset økonomi: 

fattigdomsproblematikk. Den oppvoksende generasjon, barna, må gis større 

muligheter til et likeverdig liv, gjennom opplevelse av mindre økonomiske forskjeller 

og gjennom like muligheter til utdanning gjennom den offentlige skolen. Her må det 

eksemplifiseres, og ikke bare sies: «det er viktig at…..». Vis til konkrete eksempler, 

og hvilke konkrete følger en «blå» politikk fører til bl.a. innenfor følgende områder : 

 En samfunnsutvikling der de rikeste får skattelette i millionklassen mens 

folk flest må tilpasse hverdagslivet til en begrenset og usikker økonomisk 

fremtid. 

 Barn som gis opplæring i noe lukkede miljøer i private skoler 

 Aleneforeldre med jobb og begrenset økonomi 

 

AUs innstilling: 

Oversendes Arbeiderpartiets programkomitè og Bystyregruppa. 

 

 

 

 

 

 

 



 56 

VALG 

Valgkomiteen har bestått av: Arne Øren (Ieder), Lisa Skaret, Guro Havrevold, Terese 

Troy Prebensen, Ulf Berg, AUF samt faglig/politisk representant. 

Valgkomiteens innstilling: 

Funksjon Innstilling til valg årsmøtet 2017 

  

Partistyret: Navnene i uthevet: ikke på valg 

Leder: Siri Martinsen – gjenvalg 2 år 

Nestleder: Rune Fredriksen  

Sekretær: Hege Dubec – gjenvalg 2 år 

Kasserer: Victor Kristiansen – gjenvalg 2 år 

Studieleder: Malin Krå Simonsen  

Kvinnekontakt: Lisa Skaret  

Styremedlem: Fadil Gashi – gjenvalg 2 år 

Styremedlem: Nils Are Magerøy  

Styremedlem: Gry-Helen Strøm – gjenvalg 2 år 

Alle varamedlemmene er på 
valg for 1 år  

 

1.varamedlem: Jaran Berg  

2.varamedlem: Lisbeth Sandbæk  

3.varamedlem: David Tehrani  

4.varamedlem: Kim Lervik  

5.varamedlem: Svein Erik Thorvaldsen  

Gruppeleder, ordfører (Ap), AUF og representant for faglig-politisk  
samarbeidskomitè (LO) tiltrer styret.  

 

Fagligpolitisk 
Samarbeidskomité  

 

Medlem: Partileder 

Medlem Nestleder 

Medlem Sekretær 

Varamedlem Jan Sørensen 

Varamedlem  Kay Øistad 

Varamedlem Lisa Skaret 

  

AOFs årsmøte og 
representantskap 

 

Representant: Studieleder 

Vara: Bente Iren Vikerstrand-Hansen 

  

Studieutvalg  

Leder: Partistyrets studieleder 

Medlemmer: Studielederne i lagene og AUFs studieleder 

  

Østfold Arbeiderpartis 
representantskap  

 
(9) 

Medlemmer:  



 57 

1. Siri Martinsen 

2. Rune Fredriksen 

3. Jon-Ivar Nygård 

4.  Kari Agerup 

5. Atle Ottesen 

6. Hege Dubec 

7. Lisa Skaret 

8. Terje Moland Pedersen 

9. Malin Krå Simonsen 

Vara:  

1. Mohamed Warsame 

2. Gry-Helen Strøm 

3. Nils Are Magerøy 

4. Kirsti Sand Aune 

5. Jaran Berg 

6. Guro Havrevold 

7. Stian Thorvaldsen 

8.  Ingrid Hognås 

9. Raymond Svendsen 

  

Østfold Arbeiderpartis 
årskonferanse/årsmøte 

 
(24) 

Delegater:  

1. Siri Martinsen 

2. Rune Fredriksen 

3. Jon-Ivar Nygård 

4.  Kari Agerup 

5. Atle Ottesen 

6. Hege Dubec 

7. Victor Kristiansen 

8. Malin Krå Simonsen 

9. Terje Moland Pedersen 

10. Frøydis Wroldsen 

11. Ole Haabeth 

12. Gry-Helen Strøm 

13. Mohamed Warsame 

14. Maria Imrik 

15. Nils Are Magerøy 

16. Terese Troy Prebensen 

17. Hans Petter Pettersen 

18. Lisa Skaret 

19. Jaran Berg 

20. Kirsten Mostad Pedersen 

21. David Tehrani 

22.  Therese Winter Antonsen 

23. Raymond Svendsen 

24. Bente Iren Vikerstrand-Hansen 

Vara:  
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1. Svein Roald Hansen 

2. Lene Paulsen 

3. Fadil Gashi 

4. Ingrid Hognås 

5. Dana Ghazi 

6. Marit Haabeth 

7. Vidar Schei 

8. Pia Fjeldstad 

9. Sander Vatn 

10. Lisbeth Sandbæk 

11.  Svein Erik Thorvaldsen 

12. Tove Troy 

13. Alexander El Younoussi 

14. Elisabeth Porsmyr 

15. Kjell Porsmyr 

16. Bente Tandberg 

17. Christian Kielland 

18.  Eileen Dvergsdal 

19. Svein Inge Johansen 

20. Torill Huth 

21. Marit Hasselgård 

22. Pål Christiansen 

23. Helene Matri 

24. Hans Petter Dahl 

  

Arbeiderbevegelsens 
kulturnettverk 

 

Medlem: Rune Fredriksen 

Medlem Siri Martinsen 

  

Oscar Torp-heimen  

Medlem: Siri Martinsen 

  

Fanebærere/fanevakter 
1.mai 

 

 Nils Are Magerøy 

 Svein Erik Thorvaldsen 

 Lene Paulsen 

 Alexander El Younoussi 

  

1. mai-komiteen:  

 Svein Erik Thorvaldsen 

 Leder av kvinnenettverket 

  

Arbeiderpartiets landsmøte 
(velges av ØAp): 

 

 Partileder 

 Nestleder 
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Valgkomite*  

Leder Ole Haabeth 

Medlem Lisa Skaret 

Medlem Ulf Berg 

Medlem Terese Troy Prebensen 

Kvinnekontakt: Guro Havrevold 

AUF Oppnevner selv 

Faglig-politisk Oppnevner selv 

  

Revisorer:  

 Gerd Nordaas 

 Kay Øistad 

 

 Valgkomitè er forslag fra AU til årsmøtet.  

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 60 

SYNG HØYT KAMERATER! 

 

Skal du plante et tre må du velge et sted 

det slår rot og vil vokse i fred 

For hvis stormene kommer fra havet en høst 

tar de tak og kan bryte det ned 

  

Syng høyt kamerater, og la meg få høre 

at dere står sammen med meg 

Syng høyt kamerater, og la meg få høre 

at dere står sammen med meg 

  

Vi er trær i en skog som ble plantet av folk 

som visste hvor trær skulle stå 

Vi er frukter av frø,og såddes av dem 

som forstod: Det er viktig å så! 

 

Ref.  

 

Hvis du tror du vil stå om de andre blir felt 

Bør du frykte for stormer hver høst 

Står vi sammen og vokser vil stormene kun 

gi kronene sterkere røst 

 

Ref.  
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TA HVERANDRE I HÅNDA, OG HOLD! 

 

Vi har gått under faner og flagg 

på en lang vei fra natt imot dag. 

Hån og spott har vi tålt, 

men når styrke ble målt 

var vi sterkest – vi kjempet i lag. 

Det har hendt våre rekker ble brutt 

av soldater med kuler og krutt. 

Men vår mannsterke hær 

med de brukne gevær 

sto som fjell, og de seiret til slutt. 

Mang en bauta vil stå uten navn 

– reist av tårer, av sult og av savn – 

over kvinner med mot 

som var stamme og rot 

for et mai-løv som vi fikk i favn. 

Det fins de som har snudd seg og gått, 

som tror frihet er no’ man har fått. 

De vil smi for seg selv, 

tror på evner og hell. 

Slike folk har vår framtid forrådt. 

Nei, nå gjelder det mere enn før! 

For hvis samholdet rakner og dør, 

venter fiender nok 

som vil splitte vår flokk. 

Og vår flamme blir aske og glør. 

Du skal synge, men aldri i moll! 

Du skal kjempe, men aldri med vold! 

Tusner støtter vår sak, 

så vær stolt og stå rak! 

Ta hverandre i handa, og HOLD! 
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EGNE NOTATER 
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EGNE NOTATER 
 
 
 
 
 


